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Geachte raads- en commissieleden, 
 
 

De fractie van de Hart van Hilversum (DH) heeft op 21 februari 2022 vragen gesteld aan het college  
inzake de stand van zaken m.b.t. de realisatie van een toekomstbestendige bluswatervoorziening. Met 
deze collegebrief worden de vragen beantwoord. 
 
Hart van Hilversum heeft de volgende vragen -in cursief- aan het college gesteld. Daaronder vindt u onze 
beantwoording.  
 

1. Kunt u aangeven welke aantallen nu juist zijn en dan gesplitst naar brandkranen met een capaciteit 
van 30 resp. 60 kubieke meter/uur, die (nog) niet op orde zijn? 
Naar aanleiding van de oplegnotitie heeft het drinkwaterbedrijf Vitens, op verzoek van de gemeente 
Hilversum en de regionale brandweer, opnieuw capaciteitsmetingen uitgevoerd. Hierbij zijn niet 
alleen de brandkranen met 30 m3 per uur doorgemeten maar ook de locaties waar de regionale 
brandweer een minimale eis van 60 m3 per uur stelt. In Hilversum waren 108 brandkranen die 
minder dan 30 m3 per uur gaven. Na diverse werkzaamheden door Vitens zijn er 38 knelpunten 
opgelost.  In Hilversum waren 83 brandkranen die minder dan 60 m3 per uur gaven. Na diverse 
werkzaamheden door Vitens zijn er 24 knelpunten opgelost. 

 
2. Wat zijn de conclusies van het gesprek over structurele oplossingen vanuit en samen met Vitens in 

het kader van de contractueel overeengekomen bluswatercapaciteit en kunt u deze met de Raad 
delen? 
Vitens heeft een aantal maatregelen getroffen zoals het vervangen van brandkranen en 
waterleidingen en het doorspoelen van waterleidingen. Hiermee zijn een aantal verbeteringen ten 
aanzien van de bluswatercapaciteit doorgevoerd. Er blijven echter een aantal probleemgevallen 
over. Momenteel zijn we met Vitens en de regionale brandweer in gesprek over de laatste 
meetgegevens. Op basis van die resultaten zal de regionale brandweer een advies opstellen en zullen 
wij samen met de regionale brandweer en Vitens  een plan van aanpak maken. Wij hebben bij de 
regionale brandweer erop aangedrongen om snel met een advies te komen.  

 

https://www.vrgooienvechtstreek.nl/wp-content/uploads/2022/01/Stukken-Algemeen-Bestuur-Veiligheidsregio-Gooi-en-Vechtstreek-01-december-2021-openbaar.zip
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3. Wanneer wordt de Raad geïnformeerd over de vastgestelde regionale visie bluswatervoorziening en 
de impact daarvan? 
U wordt zo snel mogelijk, namelijk zodra de regionale brandweer haar analyse en advies klaar heeft, 
geïnformeerd. Wij verwachten deze in april 2022 te ontvangen.  

 
4. Wordt de financiële en overige impact van de genoemde visie verwerkt in de komende Voorjaarsnota 

2022?  
Helaas komt het advies van regionale brandweer te laat om nog meegenomen te kunnen worden 
met de voorjaarsnota. Ons streven is wel om dit mee te nemen bij de begroting over 2023. Zodra het 
advies er is zal, indien nodig, een voorstel voor financiële middelen aan de raad worden voorgelegd.   

 
5. Waarom zijn de twee genoemde (en onderstreepte) thema’s weggelaten en heeft het AB van de 

VRGV deze ook niet opgenomen en uitgewerkt in het genoemde visiedocument van de VRGV? 
Bij ‘vitale infrastructuur’ gaat het over de uitval hiervan. Dit kan ook een technische oorzaak hebben 
en het kan iets anders zijn dan brand. Op het terrein van het ziekenhuis en het Media Park zijn 
voldoende bluswatervoorzieningen aanwezig. 
Bij ‘verkeer en vervoer’ gaat het o.a. over het vervoer van gevaarlijke stoffen. In de bluswatervisie 
zijn 4 basisscenario’s uitgewerkt. Naast deze 4 basisscenario’s zijn er specifieke scenario’s waar 
maatwerk voor noodzakelijk is. Een aantal jaar geleden heeft er een onderzoek plaatsgevonden over 
de bluswatervoorzieningen langs het spoor. Deze blusvoorzieningen zijn niet specifiek benoemd 
maar zijn wel meegenomen. De brandweer heeft ook nog een groot aantal middelen voor het 
grootschalig optreden waarbij specifieke eenheden beschikbaar zijn voor bluswater. Dit staat wel 
beschreven in de bluswatervisie.  

 
6. Wordt door of namens Hilversum reeds aan een implementatieplan voor het realiseren van een 

toekomstbestendige bluswatervoorziening gewerkt? 
 Er is regelmatig overleg op ambtelijk niveau met de regionale brandweer en Vitens. Regelmatig 

ontvangen wij nieuwe gegevens van Vitens. Op dit moment zijn wij in afwachting van een advies van 
de brandweer op de laatste gegevens van Vitens die half februari zijn aangeleverd. Wij wachten op 
het advies van de regionale brandweer in deze. Zodra dat advies er stellen wij een 
implementatieplan op voor het realiseren van een toekomstbestendige bluswatervoorziening. Deze 
zullen wij de raad doen toekomen. 

 
7. Zo ja, zoekt u daarbij de samenwerking met de andere regiogemeenten en – in voorkomend geval – 

met gemeenten van andere (nabije) veiligheidsregio’s, zoals Utrecht, waar men al een stap verder is ? 
Zo neen, waarom niet?  
In de bestuursvergadering  van de Veiligheidsregio Gooi en Vechtstreek van 1 december 2021 is op 
verzoek van de burgemeester van Hilversum afgesproken dat iedere gemeente verantwoordelijk is 
voor de aanpak van de eigen knelpunten op het gebied van bluswater, en dat elke gemeente ook een 
eigen tijdpad kan kiezen. Als gemeente Hilversum hebben wij al stappen gezet en veel voorwerk 
gedaan, hetgeen we graag een voortvarend vervolg geven. Wij wachten op advies van de regionale 
brandweer.  

 
8. Wanneer kan een implementatieplan voor het realiseren van een toekomstbestendige 

bluswatervoorziening in Hilversum aan de Raad worden voorgelegd? 
Zodra wij hierover advies hebben ontvangen van de regionale brandweer kan een implementatieplan 
voor het realiseren van een toekomstbestendige bluswatervoorziening worden opgesteld. Ons 
streven is om een implementatieplan in de zomer 2022 op te stellen.  

 
9. Wanneer geeft de Regionale Brandweer een keer een toelichting in een Commissievergadering (of in 

een Beeldvormende Sessie ter zake) om dit zeer complexe dossier duiding te geven? 
U als raad gaat over de agendering en (daarmee in het verlengde) het uitnodigingsbeleid van uw 
commissievergaderingen. De regionale brandweer heeft aangeboden graag een toelichting te 
willengeven. Als de raad dit wenst, dan kunnen we een beeldvormende sessie organiseren, waarbij 
de regionale brandweer het dossier van duiding kan voorzien.  
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10. Is de operationele informatievoorziening over de bluswatervoorziening voor de eenheden op straat 
(in dit geval in het bijzonder in Hilversum) geïmplementeerd en op orde? 
Ja. 

 

Wij vertrouwen erop u hiermee voldoende te hebben geïnformeerd. 
 
Hoogachtend, 
 
Burgemeester en wethouders van Hilversum, 
de gemeentesecretaris, de burgemeester, 
  

mr. C.P. Torres Barrera dr. ir. G.M. van den Top 
 
 


